

【2014 Business Traveller Asia Pacific Awards】
新航連續第 23 次榮獲 Business Traveller Asia Pacific
評選為「最佳航空公司」，獎項亦包括最佳經濟及商務客



【2015 米蘭世博覽會 · 5-10 月】4 日 2 晚
滋養地球 · 生命能源 · Feeding the Planet, Energy for Life.



【2015 米蘭世博覽會 · 5-10 月】日期: 5 月 1 日至 10 月 31 日 (10 am-11pm)
五年一度的世界博覽會將於 5 月 1 日開幕，以「滋養地球 · 生命能源」為主題，將有多達 145 個國家參與，著名景點 Sforza Castle 前亦已設置了 Expo Gate 象徵通往博覽的大門，預計是次世博將吸引 2 千萬遊客。

航班時間 只供參考	香港至新加坡 → 新加坡至米蘭	米蘭至新加坡 → 新加坡至香港
	Wed/Fri/Sun: SQ871 (1955/2340) → SQ368 (0205+1/0845+1)	Mon/Thur/Sat: SQ367 (1200/0600+1) → SQ890 (0735+1/1120+1)
	Sat: SQ871 (1955/2340) → SQ378 (0140+1/0820+1)	Wed: SQ377 (1300/0700+1) → SQ860 (0830+1/1215+1)
	Tue: SQ865 (1850/2235) → SQ378 (2335/0615+1)	Sun: SQ377 (1550/0950+1) → SQ866 (1320+1/1705+1)

訂購生效日期 2015 年 1 月 26 日	去程適用日期 2015 年 5 月 1 日至 10 月 28 日	酒店最後退房日期 2015 年 10 月 31 日
最少全程同行人數 2 人- 所有同行旅客必須於同一 PNR 內訂位	基本機票訂位代號 N (去程不適用: 6 月 20 日至 9 月 13 日 - 須提升至其他訂位代號)	機票有效期 2 日/1 個月

酒店及房間種類 酒店住宿不適用日子或有更改	住宿期間	套票價錢 (每位 HK\$)			延長住宿 (每房每晚 HK\$)	
		雙人房	單人房	第三位	雙/單人房	三人房
米蘭 (套票價目不包括米蘭遊客稅，將由各酒店直接向旅客收取，稅項只供參考: 每位每晚 EUR 4-5)						
Best Western Madison / 4* Standard Located 100 metres from the Central Station Via Privata Leopoldo Gasparotto, 8	5 月 1 日至 10 月 31 日	5899	7099	-	1680	-
	^ 5 月 19-23 日、9 月 11-13 日	附加費 (每房每晚): \$600				
	^ 8 月 30 日至 9 月 2 日	附加費 (每房每晚): \$900				
Una Hotel Century / 4* Classic 200m from the Milano Centrale railway station Via Fabio Filzi, 25B	5 月 1 日至 6 月 30 日、9 月至 10 月	6399	8299	5399	2100	2630
	7 月 1 日至 8 月 31 日	6199	7899	5399	1950	2450
	^ 5 月 19-23 日	附加費 (每房每晚): \$1600				
	^ 8 月 31 日至 9 月 5 日、9 月 22-29 日	附加費 (每房每晚): \$1800				
Una Hotel Tocq / 4* Classic Porta Garibaldi Station at walking distance. Via A. De Tocqueville, 7/D	5 月 1 日至 6 月 30 日、9 月至 10 月	6499	8599	5399	2250	2780
	7 月 1 日至 8 月 31 日	6199	7899	5399	1950	2450
	^ 5 月 19-23 日	附加費 (每房每晚): \$1800				
	^ 8 月 31 日至 9 月 5 日、9 月 22-29 日	附加費 (每房每晚): \$2100				
	^ 10 月 4-9 日	附加費 (每房每晚): \$2600				

小童佔半房/第三位: 按成人價減 HK\$500 (不適用與一位成人同行)。房間人數為每房最多三位成人或兩位成人與一位小童同房。第三位價目為與兩位人士同房，不設加床。於假期及展覽期間或須另繳附加費。價錢如有任何差別，一切以訂位時為準。倘若基本套票酒店入住跨越兩個或以上價格，旅客須以較高價目繳費全程費用。
^於指定日期住宿酒店，須依繳付附加費。

套票包括:

- 新航經新加坡來回米蘭經濟客位機票
- 兩晚酒店住宿連早餐
- 米蘭世博覽會單日入場門票 (訂購時請提供日期)
- HK\$100,000 旅遊平安保險 (由 6 星期至 85 歲人士適用，有效期最長為 31 日)
- 自選旅遊保險 / 回程香港機場快線: 八折

如何前往

The Exposition Site of **Expo Milano 2015** is a few kilometers from the center of Milan, in an area directly connected by three main city airports and by principal public transport lines. The Site is easily accessible by international and local travelers alike through a **highly connected transportation system**. The underground metro: **Linea 1** connects the central city network system with two car parks at the Molino Dorino and Fiera metro stations.



- Three main highways are connected to the Expo: the **A4** Turin-Milan-Venice, the **A8/A9** Milan-Como-Chiasso and the Milan-Varese; as well as the ring-road (**Tangenziale Ovest**) that joins the A1 motorway connecting Milan to Rome and Naples.
- The road system is purpose-built for the exposition and should free local roads from traffic going directly to the exposition site.
- Train system: the new Expo railway station will be built at the west side of the Exposition Site and will connect regional railway lines to Milan's underground metro lines. Among Expo's partners, **TRENITALIA** is official transport carrier.
- Equidistant from the exposition site are international, well-connected **airports** Linate, Malpensa and Orio al Serio. Among its partners, Expo counts on **ALITALIA** as official transport carrier.

☺ **自選玩樂:** (每位 HK\$ - 最少二人訂購) 以下資料只供參考, 出發時間或有更改, 須按供應情況有待確定。



MILANO CARD – 3 Days HK\$140

一卡在手- 享用多個交通、免費入場及多達 20 個折扣優惠(餐廳、博物館、景點)。
小童 10 歲以下無須使用。



Serravalle Outlet McArthur Glen HK\$210

超過 170 間購商店, 炙手可熱名牌折扣!
- 出發: 10am (9hrs)
- 集合: Milan Visitor Center: Largo Cairoli
- 包括: 來回穿梭巴士接送、折扣卡



Segway 電動車 3 小時 HK\$780

最有趣方式遊走米蘭!
- 出發/集合: 9.30am/ Via dei Chiostri
- 包括: 3 小時租用連英語導賞

備註:

- 快捷之選: 可於啟程前 2-48 小時內辦理網上登記, 請瀏覽 singaporeair.com。
- 只適用於電子機票。可另繳附加費提升機票類別。航班編號及/或機種如有更改, 將不另行通知。
- 費用不包括各地機場離境稅、燃油費及 HK\$30 服務費。
- 酒店級別只供參考; 如有任何更改, 恕不另行通知。
- 酒店房間種類以每房最多可容納之人數計算, 床位、加床服務及規條因應酒店有所不同, 部份酒店可能提供沙發床種類。
- 香港旅遊業議會建議旅客出發前購買合乎自己需要的旅遊保險。
- 套票受其他細則及條款限制。價目及細則如有任何更改, 恕不另行通知。

訂金及取消行程:

- 訂位時需繳付不設退款之套票全費, 有關費用只會於機位或酒店未能確定時方獲退還。
- 已確定之機票及酒店套票, 將不能更改或取消。
- 出發前 3 個工作天內恕不接受訂購。



【Expo Milano • May-Oct2015】
4 Days 2 Nights

HK\$5,899^{up}



MILANO 2015
FEEDING THE PLANET
ENERGY FOR LIFE



MILANO 2015

[Click Here](#)

【Expo Milano: 1May-31Oct】 Feeding the Planet, Energy for Life

What are the expo 2015 dates and opening times? 1May-31Oct: Mon-Sunday (10 am-11pm)

Is a non-commercial Universal Exposition with some very unique and innovative features. It is sustainable, technological, thematic and focused on its visitors. Open from **May 1 to October 31, 2015**, the Expo will host over 130 participants.

Running for **184 days**, this giant exhibition site, covering one million square meters, is expected to welcome **over 20 million visitors**.

Flight Schedule Reference only	Hong Kong to Singapore / Singapore to Milan Wed/Fri/Sun: SQ871 (1955/2340) → SQ368 (0205+1/0845+1) Sat: SQ871 (1955/2340) → SQ378 (0140+1/0820+1) Tue: SQ865 (1850/2235) → SQ378 (2335/0615+1)	Milan to Singapore / Singapore to Hong Kong Mon/Thur/Sat: SQ367 (1200/0600+1) → SQ890 (0735+1/1120+1) Wed: SQ377 (1300/0700+1) → SQ860 (0830+1/1215+1) Sun: SQ377 (1550/0950+1) → SQ866 (1320+1/1705+1)
--------------------------------	--	---

Effective for Booking 26Jan2015	Outbound Travel Period 1May-28Oct2015	Hotel Last Check-out Date 31Oct2015				
Minimum Travelers 2 Adults – All passengers must be under same PNR	Basic Booking Class Code N (Outbound Blackout: 20Jun-13Sep, Upsell surcharge apply)	Ticket Validity 2Days/ 1 Month				
Hotel & Room Type Hotel Blackout Date Subject to change	Period	Package Price (per person HK\$)			Extension Night (per room per night HK\$)	
		Twin	Single	3 rd Adult	Twin / Single	Triple
MILAN						
Package price does not include Milan City Tax, which will be payable by cash by guest at the hotel. For reference only: Milan City Tax - EUR 4 to EUR 5 per person per night						
Best Western Madison / 4* Standard Located only 100 metres from the Central Station Via Privata Leopoldo Gasparotto, 8	1May-31Oct	5899	7099	-	1680	-
	^ 19-23May, 11-13Sep	Surcharge (per room per night): \$600				
	^ 30Aug-2Sep	Surcharge (per room per night): \$900				
Una Hotel Century / 4* Classic 200m from the Milano Centrale railway station VIA Fabio Filzi, 25B	1May-30Jun, 1Sep-31Oct	6399	8299	5399	2100	2630
	1Jul-31Aug	6199	7899	5399	1950	2450
	^ 19-23May	Surcharge (per room per night): \$1600				
	^ 31Aug-5Sep, 22-29Sep	Surcharge (per room per night): \$1800				
	^ 4-9Oct	Surcharge (per room per night): \$2600				
Una Hotel Tocq / 4* Classic Porta Garibaldi Station at walking distance. Via A. De Tocqueville, 7/D	1May-30Jun, 1Sep-31Oct	6499	8599	5399	2250	2780
	1Jul-31Aug	6199	7899	5399	1950	2450
	^ 19-23May	Surcharge (per room per night): \$1800				
	^ 31Aug-5Sep, 22-29Sep	Surcharge (per room per night): \$2100				
	^ 4-9Oct	Surcharge (per room per night): \$2600				

- Child Twin/Triple Share: Adult price less HK\$500 (Not valid for travelling with one adult only)
- Room occupancy: Maximum 3 adults or 2 adults and 1 child per room. 3rd person price is on sharing room with 2 persons in existing bed. No extra bed is provided.
- Hotel blackout date, surcharge for holidays or fair period may apply and will be advised at time of booking.
- If hotel stay involves both high & low selling prices, the high selling price will be applied. ^ Surcharge will be applied for hotel stay during the specified period.

Package includes:

- Roundtrip economy class ticket from Hong Kong to Milan via Singapore by Singapore Airlines
- **Milano Expo – Fixed Date Ticket 1Day**
- Please provide Preference date upon reservation
- Two nights hotel accommodation with breakfast
- HK\$100,000 Travel insurance (for period up to 31Days and 6 weeks to 85 years of age only)

How to Reach the Expo Site?

The Exposition Site of **Expo Milano 2015** is a few kilometers from the center of Milan, in an area directly connected by three main city airports and by principal public transport lines. The Site is easily accessible by international and local travelers alike through a **highly connected transportation system**. The underground metro: **Linea 1** connects the central city network system with two car parks at the Molino Dorino and Fiera metro stations.



- Three main highways are connected to the Expo: the **A4** Turin-Milan-Venice, the **A8/A9** Milan-Como-Chiasso and the Milan-Varese; as well as the ring-road (**Tangenziale Ovest**) that joins the A1 motorway connecting Milan to Rome and Naples.
- The road system is purpose-built for the exposition and should free local roads from traffic going directly to the exposition site.
- Train system: the new Expo railway station will be built at the west side of the Exposition Site and will connect regional railway lines to Milan's underground metro lines. Among Expo's partners, **TRENITALIA** is official transport carrier.
- Equidistant from the exposition site are international, well-connected **airports** Linate, Malpensa and Orio al Serio. Among its partners, Expo counts on **ALITALIA** as official transport carrier.

Optional (Min 2 person):

(Below information for reference only. Tour schedule subject to change & availability.)



MILANO CARD – 3 Days HK\$140

It offers free public transportation, free entry / huge discount to over 20 top Milan Museums, Restaurants & attractions at reduced price. Children under 10 years are free!



Serravalle Outlet McArthur Glen HK\$210

Enjoy shopping at over 170 stores outlet!
- Daily: 10am (9hrs)
- Depart: Milan Visitor Center: Largo Cairoli
- Transportation by coach
- Serravalle special Shopping Card



Segway Experience 3hrs HK\$780

Have fun gliding through the timeless streets of Milan!
- **Daily:** 9.30am/ Via dei Chiostri
- 3 hour Segway rental
- English speaking escort

Remarks:

- Online check in available 48hrs up to 2hrs prior to departure. Please visit: singaporeair.com.
- Valid on electronic ticket only. Upselling to other booking class with surcharge is available.
- Type of aircraft and/or flight no. are subject to change without prior notice.
- Departure taxes, airlines fuel surcharge and HK\$30 service fee are not included.
- Hotel Grading is served as general reference only and is subject to change without prior notice.
- Hotel Room Type is only used to specify the maximum number of persons that can be accommodated. Number of bedding and extra bed policy may vary at different hotels. Sofa bed or day bed may be provided.
- HK Travel Industry Council recommends every traveler to purchase the travel insurance that meets his/her needs before the journey.
- Other Terms & Conditions apply. Package prices and conditions are subject to change without prior notice.

Deposit & Cancellation :

- A NON-REFUNDABLE DEPOSIT of 100% of package price is required at time of booking.
- This package is only refundable when flights or hotel accommodation cannot be confirmed.
- No amendment or cancellation is allowed once booking is confirmed.
- No reservation is accepted within 3 working days before flight departure outbound